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Spørgsmål nr. S 712 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Miljøministeren 

Dato: 14. januar 2021 

Stillet af: Susanne Zimmer (UFG)  

Er ministeren tilfreds med, at der fortsat findes rester af sprøjtegift i vores 

grundvand og 45 pct. af vores drikkevandsboringer, sprøjtemidler som fortsat 

er tilladt, og har ministeren planer om at forbyde disse sprøjtemidler totalt 

eller endelig bare at gennemføre hendes udtalte opbakning til 

beslutningsforslag nr. B 54 fra sidste folketingsår om øjeblikkeligt ophør med 

salg af Roundup og andre bekæmpelsesmidler til privat brug i haver og på 

offentlige fællesarealer (borgerforslag), som blev førstebehandlet den 14. 

januar 2020?  

(Spm. nr. S 712). 

Begrundelse 

Spørgeren henviser til nyheden »Nye tal: Sprøjtegiftrester i over halvdelen af 

vandprøverne i 2019« af 12. januar 2021 fra Danmarks 

Naturfredningsforenings hjemmeside. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne.Zimmer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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